
 
 
 
 
 

Weert, 15 mei 2024. 
Vragen aan het College 
Afhandeling brieven aan de raad. 
Onlangs werd een brief aan de raad gestuurd door bewoners van de Koelebeemdweg (25 
april). Op 15 februari hadden zij al een brief afgegeven aan de balie en een 
ontvangstbevestiging ontvangen. In de week van 25 april informeren ze naar de status. 
Antwoord: de brief is nooit ontvangen. Dit kan toch niet waar zijn! Daarop is de brief per 
mail nog eens gestuurd. Hoe kan dit? 
 
Ik noem nog een paar opmerkelijke zaken: 
1 Verplaatsen carnavalsmonument De Naas medio december 2023 brief waarop op 18 
maart een brief aan de raad wordt gestuurd wordt aangegeven dat zowel het dossier als 
de brief aan de aandacht is ontsnapt. Briefschrijvers hebben ook geen 
ontvangstbevestiging ontvangen. Tot op heden is er nog niets gebeurd. Hoe kan dit? 
2 Voortgangsrapportage Motie samenwerking organisaties, n.a.v. idee Bert Adriaens 
tijdens ideeënmarkt 5 juni 2023.  In juli is de motie ingetrokken omdat er contact was 
geweest en er een toezegging is gedaan opnieuw contact op te nemen. Dit gebeurt dan 
middels een mail op 16 januari 2024. In die tussentijd heeft de initiatiefnemer de zaak al 
rond. Hoe kan dit meer als een half jaar blijven liggen? 
3 Een brief van de Rogstaekers van 25 februari 2024 waarin zij aangeven dat zij op 12 
april 2023 subsidie aanvragen en op een besluit moeten wachten tot 30 januari 2024. Dit 
zijn 43 weken hoe kan dit? 
 
Ook vernemen wij dat niet iedereen een ontvangstbevestiging ontvangt. Dit is al vele 
malen aangegeven.  
De gemeente is een dienstverlenende organisatie maar inwoners/organisaties zijn 
teleurgesteld in deze gang van zaken. Wat gaat u doen om de dit te verbeteren? 
Wij zien u antwoord graag tegemoet, 
 
Fractie DUS Weert 
Conny Beenders-van Dooren 
 


